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Protokoll 
 

 

Styrelsemöte Linghems SK Fotbollssektion 

 
Tid & plats 2015-08-10, klockan 19:00, Lingheden 

Närvarande 

 

 

 

Mikael Ekman  ME  Admin 

Magnus Pettersson  MP Kassör 

Lena Renholm                  LR             Repr Dam,Utbildningsansvarig 

Magnus Lindén                 ML           Repr 11-manna 

Benny Nilsson                  BN             Frilans 

Calle Nygren                    CN             Ordförande huvudstyrelsen 

Ej närvarande Krister Nord   KN Sportchef 

Gunnar Gustafsson           GG            Repr 5- o 7-manna 

Rolf Öhlin  RÖ Anläggning 

Gunnar Axelsson              GA            Ordförande  

Ulf Strandh   US Inköp 

Anna Hjertstedt                AH            Utbildning 

Sanna Detlefsen                SD             Repr 5- o 7-manna 

Peter Engberg                   PE             Framtidgruppen 

Föregående 

protokoll 

- Krister Nord var med på mötet 2015-06-01, vilket inte framgick av 

protokollet. 

Ekonomi - Både Anläggningens och Fotbollens ekonomi följer budget hyfsat. 

- De sista deltagaravgifterna är på väg in och då beräknas den posten 

hamna straxt över budget.  

Framtidsgruppen PE och AH rapporterade från framtidsgruppens möten. 

- Nästa storträning är planerad till fredag 28/8. ME lägger som nyhet 

på laget.se. 

- KVAR: Gröna Linjen klar - kommuniceras hur? 

- KVAR: Ny utbildningsplan framtagen – kommuniceras hur? 

- KVAR: Hur ska Linghems SK synas mer utåt?  

Nätverk Östra - Består av fotbollsklubbarna Linghem, Tallboda, Örtomta, Ekängen  

- Nästa möte är i 29:e september kl 19.00 i Tallbodas lokaler. 

Inköp& Material - Material (bollar, koner, västar mm) har lämnats tillbaka från 

F00/01 ledare (Janne o Benny) - finns i förrådet på Lingheden.    

Marknad/Sponsring - BN framförde idé om 50/50 lotteri månadsvis. 

- LR framförde idé om en LSK plastkasse i ICA-affären. 

- BN framförde idé om ”LSK-lördag” i affären. 

- Idéer finns, men vi behöver få ihop en marknadsgrupp för 

realisering. 

Anläggning - B-plan har hämtat sig väldigt bra under sommaren tack vare extra 

skötsel. 

- ML framförde att det är bra att trampa till tuvor efter träning match 

så det läker snabbare. 
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- Det har inte varit så hög belastning på A-plan så det har funkat ok 

med 9-mannamatcher också.  

- KVAR: Lilla konferensrummet måste färdigställas med whiteboard 

och skärm – KN. 

- KVAR: Kolla med kommunen om de kan hålla med mål på t ex 

Trast (ME) 

Utbildning - Hasse Backe föreläser om fotboll på Linköpings Arena 25/8. 

- ÖFF:s utbildningar annonseras på adressen: 

http://ostergotland.svenskfotboll.se/ledarutbildning/ 

Ledare som behöver gå kurser tar upp det med sektionens 

utbildningsansvariga LR. All anmälan ska gå via kansliet. 

Fotbollsskolan - Genomfördes under 4 dagar före midsommar. 

Linghemscupen - Tur med vädret och planerna höll. 

- Slamsugsbil var tvungen att kallas in så en räkning för det kommer 

dyka upp. 

- Skyltarna behöver fräschas upp för de flesta har hängt alltför länge. 

- Att använda avlönade ungdomsdomare istället för att låta 

seniorlagen göra sitt beting håller inte och måste ändras till 

kommande år.  

Herr/Junior/Pojk - ML framförde att det är tunt i organisationen runt laget och 

framförde önskemål om att bilda något slags 11-mannakommitté 

tillsammans med damsenior. 

Dam/Flick - Diskussioner med Tallboda och truppen om handlingsalternativ 

inför nästa års säsong måste startas igång, eftersom farmaravtalet 

med Tallboda går ut i höst. GA får i uppgift att kontakta Tallboda. 

- Finns osäkerheter om möjligheten till farmaravtal kommer fortsätta 

att finnas, detta måste kollas upp med ÖFF. 

5 o 7-manna - Ingen rapport 

Till Huvudstyrelsen 

 

- Gemensam ledarutbildning, ex vis via SISU? CN 

- Gemensamma profilkläder och materialavtal? CN 

- Gemensam ledarfest? CN 

Övrigt - Bättre system för kallelse och anmälan till kommande 

styrelsemöten behövs, typ Bokat.se. ME tar upp det med GA. 

- KVAR: Planering för ledarträffen lördag 17/10 fortsätter. Maja 

Krantz klar som inspirationsföreläsare och övriga punkter tas 

vartefter. 

- KVAR: Arbetetet för nya planer runt Lingheden fortsskrider med 

kontakter med kommun, politiker och markägare GA/ME. 

- Geografiska utskottet kommer till Lingheden den 14/9 kl 15.00. 

Nästa möte Sektionens styrelsemöten hålls normalt första måndagen varje månad. 

Nästa möte blir – måndag 7:e september kl 19.00-21.00 på 

Lingheden. 

Vid protokollet: Mikael Ekman, LSK Fotboll    
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